

2025-YIL 30-31-OKTYABR

“OILA INSTITUTINING IJTIMOIY-PSIXOLOGIK MUAMMOLARI”

mavzusidagi
Xalqaro ilmiy konferensiyasi

AXBOROT XATI

Yangi O‘zbekiston sharoitida xalqimizning oilaga taalluqli boy va sermazmun milliy an‘analarni umumbashariy qadriyatlar bilan uyg‘unlashtirish, oilani mustahkamlash hamda oilaning pedagogik, psixologik, ijtimoiy-psixologik, etno-pedagogik, etno-psixologik muammolarini o‘rganish va yosh avlodda ma‘naviyat, madaniyat, ma‘rifatni yanada yuksaltirish orqali oilada barkamol avlodni tarbiyalash maqsadida hamda O‘zbekiston Respublikasi Oliy ta‘lim, fan va innovatsiyalar vazirining 2024-yil 27-dekabrda 490-son buyrug‘iga muvofiq 2025-yil 30-31-oktyabr kunlari “Profi University” tomonidan “Oila institutining ijtimoiy-psixologik muammolari” mavzusida xalqaro miqyosida ilmiy anjumani o‘tkaziladi.



Konferensiyaning maqsadi: zamonaviy jamiyatda oila institutining o‘rni va ahamiyatini ko‘rsatib berish, oilaning psixologik va ijtimoiy muammolarni chuqur tahlil qilish, shuningdek, ularni hal qilishga qaratilgan ilmiy va amaliy yechimlarni ishlab chiqishdan iborat.

Konferensiya quyidagi seksiyalarda ish olib boradi:

1. Oila institutiga oid milliy an'ana va qadriyatlarni o'rganish va ommalashtirish holati;
2. Oilaning huquqiy savodxonligini tubdan yaxshilash va himoyalash, oilaga oid psixologik savodxonlikni oshirish imkoniyatlari;
3. Yoshlarni oilaviy hayotga tayyorlashni yaxshilashning ijtimoiy-psixologik imkoniyatlari va taraqqiyot tendensiyalari;
4. Oilaga zamonaviy tahdidlarning psixologik tahlili, demografiya va oilaning ijtimoiy-psixologik istiqboli asoslari;
5. Oilada psixologik salomatlik va psixoterapevtik yondashuvlar;
6. Oila institutining boshqa ijtimoiy institutlar bilan hamkorligi: mavjud holat va xalqaro tajriba.

Konferensiyada qatnashish uchun tezislar

2025-yil 15-sentyabrgacha

https://t.me/Profi_University_Ilmiy_bulim

+998339860110 telegram manzili orqali qabul
qilinadi.

Konferensiyaning ishchi tillari: **o'zbek, rus, ingliz.**

TEZISLARNI TOPSHIRISH TARTIBI:

Elektron hujjat nomi quyidagi formatda bo'lishi kerak: yo'nalish raqami, muallif familiyasi (masalan, 4_Sobirov.docx).

Tezislar ilmiy saviyasi bo'yicha tashkiliy qo'mita tomonidan tanlab olinadi. Qo'yilgan talablarga javob bermaydigan tezislar chop etilmaydi va qo'lyozmasi muallif(lar)ga qaytarilmaydi.

Tezislar mazmuni, ilmiy salohiyati va dalillarning haqqoniyligi uchun muallif(lar) mas'uldirlar.

Bog'lanish uchun: Xolmatova Dildora Baxromovna,
+998 33 986 01 10,
https://t.me/Profi_University_Ilmiy_bulim

TEZISLARGA QO'YILADIGAN TALABLAR:

Matn MS WORD dasturida Times New Roman shriftida, 14 o'lchamda, 1,5 intervalda, quyidagi parametrlarga muvofiq tayyorlanishi kerak: yuqori va pastdan - 2 cm, chapdan - 3 cm, o'ngdan - 1,5 cm.

Sarlavha katta harflarda va qoraytirilgan bo'lishi kerak. Undan so'ng muallif(lar)ning F.I.Sh., ilmiy darajasi, unvoni, ish joyi ko'rsatiladi, keyin esa tezis matni keltiriladi.

Tezisdan o'zbek, rus va ingliz tillarida annotatsiya (2-3 jumla) bo'lishi shart.

Kalit tushunchalar matnning umumiy mantiqiy izchilligiga muvofiq berilgan bo'lishi kerak.

Jadval va rasmlarga raqamlar va nomlar berilishi, ularning yozuvlari ust qismiga joylashtirilishi kerak.

Manbalar sahifa tagida keltirilishi, muallif, asar nomi, nashr etish joyi, nashr yili, iqtibos olingan sahifa aniq ko'rsatilishi va rasmiy bibliografik standartlarga muvofiq bo'lishi lozim.

Tezisning hajmi 3-5 sahifadan oshmasligi kerak.



30–31 ОКТЯБРЯ, 2025 ГОДА

Международная научная конференция

«СОЦИАЛЬНО- ПСИХОЛОГИЧЕСКИЕ ПРОБЛЕМЫ ИНСТИТУТА СЕМЬИ»

Информационное письмо

В условиях нового Узбекистана, в целях гармонизации богатых и содержательных национальных традиций нашего народа, связанных с семьей, с общечеловеческими ценностями, укрепления семьи, изучения педагогических, психологических, социально-психологических, этнопедагогических, этнопсихологических проблем семьи, дальнейшего повышения духовности, культуры и просвещения подрастающего поколения, в соответствии с приказом Министра высшего образования, науки и инноваций Республики Узбекистан № 490 от 27 декабря 2024 года, 30–31 октября 2025 года в НОУ “Profi University” состоится Международная научная конференция на тему «Социально-психологические проблемы института семьи».

Цель конференции: продемонстрировать роль и значение института семьи в современном обществе, провести глубокий анализ психологических и социальных проблем семьи, а также разработать научно-практические решения, направленные на их решение.



Работа конференции будет проходить по следующим секциям:

1. Состояние изучения и популяризация национальных традиций и ценностей, связанных с институтом семьи;
2. Возможности радикального повышения и защиты правовой грамотности семьи, повышения психологической грамотности населения в вопросах семьи;
3. Социально-психологические возможности и тенденции развития совершенствования подготовки молодёжи к семейной жизни;
4. Психологический анализ современных угроз семье, основы демографии и социально-психологическая проблематика семьи;
5. Психологическое здоровье и психотерапевтические подходы в семье;
6. Взаимодействие института семьи с другими социальными институтами: современное состояние и международный опыт.

Тезисы для участия в конференции принимаются до
15 сентября 2025 года

по телеграм-адресу

https://t.me/Profi_University_Ilmiy_bulim
+998339860110.

Рабочие языки конференции:
узбекский, русский, английский.

Требования к подаче тезисов:

Текст должен быть выполнен в редакторе MS Word шрифтом Times New Roman, кегль 14, интервал 1,5, со следующими параметрами: сверху и снизу – 2 см, слева – 3 см, справа – 1,5 см.

Название тезиси должно быть написано заглавными буквами жирным шрифтом. Далее указываются Ф.И.О., ученая степень, звание, место работы автора(ов), а затем текст тезиси.

Тезис должна содержать аннотацию (2–3 предложения) на узбекском, русском и английском языках.

Ключевые понятия должны быть изложены в соответствии с общей логической последовательностью текста.

Таблицы и рисунки должны иметь номера и названия, подписи к ним должны быть размещены вверху. Ссылки на источники должны быть размещены внизу страницы с чётким указанием автора, названия работы, места издания, года издания, страницы, с которой взята цитата, и соответствовать официальным библиографическим стандартам.

Объём тезиси не должен превышать 3–5 страниц.

Правила подачи тезисов:

Название электронного документа должно быть представлено в следующем формате: номер направления, фамилия автора (например, 4_Sobirov.docx).

Отбор тезисей осуществляется оргкомитетом на основе их научного уровня. Тезиси, не соответствующие установленным требованиям, не публикуются, рукопись автору(ам) не возвращается.

Автор(ы) несут ответственность за содержание, научный потенциал и достоверность представленных материалов.

Контактное лицо: Холматова Дилдора Бахромовна,
+998 33 986 01 10,
https://t.me/Profi_University_Ilmiy_bulim



OCTOBER 30-31, 2025.

“SOCIO-PSYCHOLOGICAL PROBLEMS OF THE FAMILY INSTITUTION”

International scientific Conference

INFORMATION LETTER

In the context of the New Uzbekistan, in order to harmonize the rich and meaningful national traditions of our people related to the family with universal values, to strengthen the family, to study the pedagogical, psychological, socio-psychological, ethno-pedagogical, and ethno-psychological aspects of the family, and to further enhance the spirituality, culture, and enlightenment of the younger generation, and in accordance with Order No. 490 of the Minister of Higher Education, Science and Innovation of the Republic of Uzbekistan dated December 27, 2024, the International Scientific Conference on “Socio-Psychological Problems of the Family Institution” will be held at Profi University on October 30–31, 2025.

The purpose of the conference: to demonstrate the role and importance of the family institution in modern society, to conduct an in-depth analysis of the psychological and social problems of the family, and to develop scientific and practical measures to address them.



The conference will work in the following areas:

1. The state of study and popularization of national traditions and values related to the family institution;
2. Opportunities for significantly improving and protecting the legal literacy of families, and enhancing public psychological literacy on family-related issues;
3. Socio-psychological opportunities and trends in preparing young people for family life;
4. Psychological analysis of modern threats to the family, demographic foundations, and socio-psychological issues of the family;
5. Psychological health and psychotherapeutic approaches in the family;
6. Interaction of the family institution with other social institutions: current state and international experience.

Abstracts for participation in the conference are accepted until **September 15, 2025**

to the telegram address

https://t.me/Profi_University_Ilmiy_bulim
+998339860110.

Working languages of the conference:

Uzbek, Russian, English.

Abstract submission rules:

The title of the electronic document must be presented in the following format: direction number, author's surname

(for example, 4_Sobirov.docx).

The selection of abstracts is carried out by the organizing committee based on their scientific level. Abstracts that do not meet the established requirements are not published, the manuscript is not returned to the author(s).

The author(s) are responsible for the content, scientific potential and reliability of the submitted materials.

Contact person: Kholmatova Dildora Bakhromovna,

+998 33 986 01 10,

https://t.me/Profi_University_Ilmiy_bulim

Abstract submission requirements:

The text must be written in MS Word using Times New Roman font, 14 font size, 1.5 spacing, with the following parameters: top and bottom - 2 cm, left - 3 cm, right - 1.5 cm.

The abstract title must be written in bold capital letters. Next, the full name, academic degree, title, place of work of the author(s), and then the abstract text.

The abstract must contain an annotation (2-3 sentences) in Uzbek, Russian and English.

The key concepts must be presented in accordance with the general logical sequence of the text.

Tables and figures must have numbers and titles, captions to them must be placed at the top. References to sources must be placed at the bottom of the page with a clear indication of the author, title of the work, place of publication, year of publication, page from which the quotation is taken, and must comply with official bibliographic standards.

The abstract should not exceed 3-5 pages.

